

致: 各中學校長

應用學習虛擬展覽 2022

教育局與應用學習課程的提供機構合辦，由今日至八月三十一日於線上舉行「應用學習虛擬展覽 2022」(<https://www.apl-virtualexhibition2022.com>)，幫助學生、家長、校長和教師加深對應用學習課程(2022-24年度)的認識。

因應2019冠狀病毒病疫情，我們今年繼續以網上形式舉行展覽。學生可參觀虛擬展覽，瀏覽由10個課程提供機構所展出超過50個的應用學習課程的資料，包括課程簡介、影片及學生作品等，進一步認識應用學習是有價值的高中選修科目。

學生可以善用現時的學校特別假期上網瀏覽展覽，探索自己的事業抱負和終身學習方向。煩請貴校協助宣傳，鼓勵學生和家長參與，於選科時作出明智選擇。

此外，教育局新製作了三套「應用學習·學以致用」的畢業生故事短片，分別題為《認清目標·探索未來》(https://emm.edcity.hk/media/1_55stn6il)、《邁向理想·發揮所長》(https://emm.edcity.hk/media/1_ap0z1ylv)、《發揮潛能·擁抱未來》(https://emm.edcity.hk/media/1_1p8eztsw)，展示三名曾分別修讀「戲劇藝術入門」、「西式食品製作」、「鐵路學」課程畢業生的學習歷程。他們現身說法，與大家分享應用學習課程如何幫助他們逐步達成升學就業的理想。短片已上載教育局的教育多媒體網站，歡迎大家透過連結觀看。

如有查詢，請與應用學習組(電話：3698 3186)聯絡。

教育局課程發展處
應用學習組

To: Secondary School Principals

Applied Learning Virtual Exhibition 2022

Jointly organised by the Education Bureau and Applied Learning (ApL) course providers, the “Applied Learning Virtual Exhibition 2022” is launched today online and will be held until August 31 (<https://www.apl-virtualexhibition2022.com>) to help students, parents, principals and teachers gain a better understanding of ApL courses (2022-24 cohort).

Same as last year, we continue to organise the Virtual Exhibition via an online platform this year in view of the COVID-19 situation. Students can visit the Virtual Exhibition to browse the information provided by all 10 ApL course providers on more than 50 ApL courses, including course briefs, videos and students’ works, to gain a better understanding of ApL as a valued senior secondary elective subject.

Students are encouraged to make good use of the current special school holiday to visit the exhibition and explore their career aspirations and the future path for lifelong learning. We should be grateful if schools would help promote the event and encourage students and parents to participate so that students can make informed choices in subject selection.

Besides, the EDB has produced three videos of ApL graduates’ success stories for the series of "Applied Learning, Apply the Learning!" entitled “ Setting our goals, Exploring the future” (https://emm.edcity.hk/media/1_55stn6il), “Pursuing our dreams, Expressing our talents” (https://emm.edcity.hk/media/1_ap0z1ylv) and “Unleashing our potentials, Embracing the future” (https://emm.edcity.hk/media/1_1p8eztsw). The videos feature the learning process of three ApL graduates from “Introduction to Theatre Arts”, “Western Cuisine”, and “Railway Studies” who share their personal stories on how ApL had helped them step by step realise their goals in further studies and career pursuits. The videos are now available for viewing on the EDB Educational Multimedia website.

For enquiries, please contact the ApL Section at 3698 3186.

Applied Learning Section
Curriculum Development Institute
Education Bureau